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ME Espoirs žien sa konali zároveň s ME espoirs muži a ME tripletov seniorov. Spojenie viacerých 

šampionátov dokopy je skvelé kvôli atmosfére a kvôli tomu, že sa stretnú hráči, ktorí sa normálne na 

na pétanque nestretávajú. Veď kedy môžeme my, ženy alebo espoirs, vidieť naživo také hviezdy ako 

sú napr. Philippe Quaintais, Philippe Suchaud, Henri Lacroix, Dylan Rocher a tiež držiteľa jedného 

z najskloňovanejších mien v súčasnom svete pétanque – Tysona Molinasa? Obrovský počet 

účastníkov sa však niekedy odrazí na organizácii, dlhších prestojoch, dlhšom čakaní na jedlo a pod. 

Našťastie, organizátori nakoniec všetko zvládli a časový sklz sa prejavil až na gala večere, z ktorej 

mnohé delegácie odišli kvôli cestovaniu ešte predtým, ako sa dostal na nich rad pri ďakovačkách 

a boli dokonca aj také, ktoré si už nestihli prevziať ceny. Hlavný chod sme jedli tak neskoro, že tie 

ďalšie sa už nestihli zjesť.  Nebola ani spoločná tanečná zábava, na ktorú sa mnohí tešia. A aj keď 

gala večer je len doplnkovým programom celého šampionátu, videla som, že mnohí odchádzali 

domov rozmrzení.  

Prejdem však k podstate tohto reportu  - účasti slovenského tímu espoirs žien na tomto šampionáte. 

Prvý zápas proti Anglicku nebol dobrý. Angličanky nehrali vôbec dobre, ale my sme hrali ešte o čosi 

horšie. Môžeme to pripisovať viacerým veciam – dievčatá sa potrebovali zladiť, nájsť si spôsob hry na 

danom teréne, bol to prvý zápas atď. Nevedeli sme naplasovať, ani preplasovať, chýbala nám streľba, 

celý zápas – aj po výmene na pozíciách v tíme. Konečné skóre 0:13. 

Nasledoval zápas proti Holandsku – podľa môjho názoru jediný zápas, ktorý naše dievčatá odohrali 

naozaj kvalitne. To bol pétanque, ako má byť. Spočiatku dievčatá síce prehrávali, dokonca až 1:8, ale 

tu sa zápas zlomil vďaka super streľbe od Sašky a dvom výborným plasom od Daniely na skóre 4:8 

a odvtedy to už bolo v rukách Slovenska. Kika dávala vynikajúce plasy, Daniela ju skvele dopĺňala na 



pozícii „účka“ a Saša strieľala niekedy až neuveriteľne. Skóre sa ďalej vyvíjalo v náš prospech: 6:8, 7:8, 

(8:8, 8:9), 12:9 (! pripísali sme 4 body), až k víťaznému 13:9. 

Ďalšie zápasy (proti Taliankám, Češkám, Švédkam a znovu Holanďankám) sa odohrávali v podobnom 

duchu ako ten prvý – väčšinou sme nemali plas ani streľbu, chýbalo účko, kompaktnosť hry, základný 

štandard... Dievčatá ale musím pochváliť za skvelé psychické naladenie aj napriek všetkým tým 

neúspechom a prehrám. 

Celkový výsledok slovenskej ženskej reprezentácie espoirs na tomto šampionáte (posledné miesto) 

bol sklamaním – myslím, že tak pre hráčky, ako aj mňa ako trénerku a myslím, že aj pre mnohých 

u nás doma. Myslím, že sme očakávali oveľa viac. Tím však nefungoval kompaktne – ani na ihrisku, 

ani mimo neho. Dievčatá sa nevedeli zladiť vo výkonoch – vždy hrala iba jedna, nanajvýš dve naraz. 

A to na dobré výsledky na šampionáte nestačí.  

Na ME Tir de precision zastupovala Slovensko Kika. V základnom kole nastrieľala 3 body, v opravách 

13, takže spolu 16 bodov, čo však na postup nestačilo. 

V Bratislave, 14. 12. 2017 

Autorka: Jana Lazarová 

 

ME V OBRAZE  A  TABUĽKÁCH 

           



 

 



 


